
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 2. maj 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 74
Forslag til lov om vejafgift.
Af skatteministeren (Jeppe Bruus)

Spørgsmål 71
Kan ministeren oplyse, hvor stor en procentdel statens omkostninger til at administrere 
og opkræve den nuværende vejbenyttelsesafgift udgør i forhold til statens indtægter fra 
denne vejbenyttelsesafgift (ca. 500 mio. kr. årligt)? Og kan ministeren på samme måde 
oplyse, hvor stor en procentdel statens administrative omkostninger under det foreslåede 
vejafgiftssystem (ca. 280 mio. kr. årligt) udgør i forhold til statens indtægter fra den nye 
kilometerbaserede vejafgift?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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